



## Rawatan - rambut penjagaan - FARMACA INTERNATIONAL

### KERAFARM KHAS PROTOPLASMINA

dalam pembinaan semula sistem gentian kapilari semasa Perkhidmatan



FARMACA INTERNATIONAL

✉ bbazar@globelife.com

☎ +39 0331 1706328

🌐 www.globelife.com/farmaca/



### KERAFARM KHAS PROTOPLASMINA

dalam pembinaan semula sistem gentian kapilari semasa Perkhidmatan

Membolehkan anda untuk menukar rupa bila-bila masa anda mahu. Dengan KERAFARM semua perkhidmatan teknikal kini boleh berjalan dengan selamat. adalah sistem baru pembinaan semula yang sesuai untuk rambut yang tempang kerana pendedahan yang berterusan kepada bahan kimia seperti perubahan warna atau pickling, pertandingan mewarna, perms, Tukang straightening atau diperoleh haba daripada plat dan pelbagai tekanan mekanikal.

Komposisi molekul dengan aktif semulajadi, menyambung semula jambatan sulfur (disulfide bon) pecah di dalam rambut. Penggunaan KErAFArM untuk setiap rawatan membantu untuk memberikan rambut keadaan kesihatan optimum sebagai juga diperkaya 18 asid amino dan asid hyaluronic. Melindungi rambut daripada kerosakan semasa pemutihan, teknikal Perkhidmatan perubahan warna dan mengotorkan, secara dramatik mengurangkan kerosakan rambut dan membantu mengekalkan kualiti rambut semasa proses kimia. Jaminan kualiti luar biasa rambut tanpa perubahan warna yang sama, tiada perubahan dalam Perkhidmatan permohonan, tiada sebarang perubahan dalam kelajuan pengatup.

KERAFARM boleh digunakan untuk merawat rambut baik tanpa perlu digabungkan dengan rawatan teknikal warna atau perubahan warna atau Menyeterika.

Mewarna:

serasi sepenuhnya dengan semua sistem pewarna yang profesional, tidak menukar cara orang bekerja dan menambah perjalanan tradisional tiada warna dan pelunturan untuk bekerja.

LICIN atau kerinting

Multiplies hubungan keratinous, meningkatkan dan menguatkan jambatan sulfur yang rosak semasa rawatan sebelumnya, memperbaiki jelas dan dengan serta-merta kualiti dan struktur rambut yang membuat mereka kelihatan licin dan kedudukan apabila disentuh.

Produk ini boleh digabungkan dengan besi, tetapi mempunyai kuasa kepadanya atau

posteriori satu rawatan untuk memperbaiki keputusan akhir.

#### **KECERGASAN YANG BARU PADA RAMBUT**

KERAFARM memberikan anda peluang untuk menukar rupa pelanggan anda bila dan bagaimana anda mahu dalam keselamatan yang lengkap dan dengan kebebasan mutlak gaya dan warna. Rawatan yang terdiri daripada dua peringkat, N ° 1 dan N ° 2 khusus lebih banyak syampu.

#### **PEMBINAAN SEMULA GENTIAN SERUM # 1**

Ia perlu dicampurkan dengan rawatan (decolorization atau warna).

**pakej:** botol 400 ml.

#### **N ° 2 KRIM AKHIR ELIT PEMBINAAN SEMULA**

Mesti diamalkan selepas tidak khusus pH 4.5 mengukuhkan permukaan luar rambut sepenuhnya.

**pakej:** botol 250 ml.

#### **SH pH 4.5 syampu mandian tindakan khusus**

**confezone:** botol 250 ml.